
VIDEO: Fico vypovedal na policajnom
prezídiu. NAKA je podľa expremiéra deravá
ako ementál. Stretol sa tam aj s kľúčovým
svedkom, vďaka ktorému zatkli Gašpara
- CZ24 News | 19. února 2021

SLOVENSKO: Bývalý trojnásobný predseda vlády SR upozornil na negatívne dôsledky únikov
informácií z polície i z vyšetrovacích spisov na priebeh vyšetrovania.

Predseda opozičného Smeru-SD Robert Fico prišiel vo štvrtok doobeda do budovy Prezídia
Policajného zboru. “Do toho vás nič nie je,” odpovedal na otázku, v akej veci prišiel vypovedať.

“Nechápem, ako sa opäť mohlo stať, že unikajú informácie z polície a opäť tu stojíte 35-ti.
Je to moja súkromná vec,” povedal poslanec novinárom aj po príchode na miesto.

 

Expremiér Robert Fico prišiel vypovedať na NAKA len pár minút po tom, ako sa tam objavil kľúčový
svedok Ľudovít Makó. Podľa informácií mal vypovedať k prípadu exministra Petra Žigu (Hlas-SD), o
ktorom vypovedá obvinená bývalá štátna tajomníčka Monika Jankovská.

“K prebiehajúcim ani plánovaným úkonom informácie nie je možné poskytovať,” uviedol pre TASR
hovorca Prezídia Policajného zboru Michal Slivka.

Na otázku, či jeho výpoveď súvisí s Ľudovítom Makóom alebo Petrom Žigom, taktiež neodpovedal.
“Nič vás do toho nie je, ďakujem,” povedal. “Ak si myslíte, že nemám dosť skúseností na to, aby som
vás zvládol, tak ste na veľkom omyle,” odkázal Fico novinárom.

“Nie je normálne, aby vo vestibule NAKA stálo stádo novinárov a presne vedeli, kto a kedy
príde a v akej veci vypovedať na NAKA. NAKA je, pokiaľ ide o únik informácií, deravá ako
ementál a je na čase, aby s tým minister vnútra Mikulec niečo urobil,” uviedol Fico.

Dodal, že ich v danom okamihu považoval za užitočných “akurát tak na to, aby mu v preplnenej
uličke pomohli nájsť auto s vodičom.”

Upozornil na negatívne dôsledky únikov informácií z polície i z vyšetrovacích spisov na priebeh
vyšetrovania. Hovorí aj o poškodzovaní práv ľudí, ktorí čelia podozreniam.

Po odchode z prezídia na sociálnej sieti kritizoval úniky informácií z Národnej kriminálnej agentúry
(NAKA) i z vyšetrovacích spisov a poukázal na prítomnosť novinárov na mieste.

Advokát Žigu Sergej Romža potvrdil, že Fico vypovedal vo veci Žigu. “Vypovedal spontánne,
odpovedal na všetky otázky detailne a komplexne,” uviedol Romža.
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Žiga podľa jeho slov kategoricky poprel, že skutok sa stal tak, ako ho opisuje Monika J. O motívoch
jej výpovede nechce špekulovať. Zdôrazňuje, že absentuje Žigov motív.

Na začiatku februára zasahovala NAKA vo firme, ktorá patrí rodine exministra Petra Žigu. Akcia
Drevo mala súvisieť s obchodom s drevom, pričom práve firma Taper na najväčším obchodníkom s
drevom na trhu. Petra Žigu sa následne zastal jeho stranícky kolega Richard Raši, podľa ktorého je
Žiga ako verejný funkcionár vo firme len spoločníkom, nevykonáva manažment a ani ju neriadi. Peter
Žiga vtedy pred novinárov nepredstúpil, bol v karanténe pre stretnutie s osobou pozítivne testovanou
na koronavírus.
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